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P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 29 marca 2022 r. w trybie zdalnym. 

 

Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz 

Rogowski, przy współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na 

stan 15 radnych, 13 obecnych. Nieobecni: Radna Danuta Cierpisz, Radny Mariusz Grycan. Lista 

obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę 

umowy tej spółki; 

4) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2022-2025. 

7. Informacje i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 09.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Annę 

Chinalską, naczelników wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek, radnych. Poprosił o 

stwierdzenie obecności i quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 
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Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 Oświadczenia w 

sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 6 – Przyjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia 

solidarności z narodem ukraińskim. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Przyjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę 

umowy tej spółki; 

4) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2022-2025. 

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3   

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska poinformowała, że decyzją Lubuskiego 

Kuratora Oświaty Medyk pozostaje w obecnej lokalizacji. Temat został już definitywnie zamknięty 

także przez Zarząd Województwa Lubuskiego. Kurator dokonał oględzin budynku w dotychczasowej 

siedzibie oraz budynku w Sulechowie. Następnie przeanalizował wszystkie odwołania. W pierwszym 

semestrze tego roku w Medyku było 346 słuchaczy, w obecnym o 40 mniej, jednak 120 osób stanowią 

mieszkańcy Zielonej Góry. Radna powróciła do kwestii oddziału kardiochirurgii w szpitalu w Gorzowie 

Wlkp. Władze szpitala chcą go zorganizować nawet bez kontraktu z NFZ. Pracuje tam już 4 

kardiochirurgów. W województwie są studenci medycyny. Potrzebują dobrych możliwości rozwoju. 

Oddział powinien powstać, ponieważ jest potrzebny. Następnie przedstawiła informacje odnośnie 

projektu RailBLu. Będzie on realizowany pomiędzy Urzędem Marszałkowskim Województwa 

Lubuskiego, a Ministerstwem Infrastruktury i Planowania Przestrzennego Kraju Związkowego 

Brandenburgii oraz związku komunikacyjnego Berlin Brandenburgia. Chodzi o uaktywnienie i 

uatrakcyjnienie kolejowych połączeń nadgranicznych. Krosno jako jedno z niewielu w województwie 

miast powiatowych nie ma połączenia kolejowego osobowego ze stolicą województwa. Dostępność 

komunikacyjna jest słaba. W ramach tego projektu zostaną uruchomione bezpłatne kursy autobusowe 

z Krosna na stację kolejową w Radnicy. Projekt w 85% jest finansowany z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego. Koszt uruchomienia połączenia autobusowego przez pół roku wyniesie 

744.000 zł. Stacja kolejowa w Radnicy jest położona przy linii kolejowej 273 Wrocław Główny - 
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Szczecin Główny. Codziennie przejeżdża 10 par pociągów, którymi można się bezpiecznie 

przemieszczać zarówno na północ jak i na południe.  

 

Do pkt. 4 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radny Marek 

Górski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radna 

Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 

Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Piotr 

Garczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Dokument 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Do pkt. 6 

Burmistrz Marek Cebula odczytał treść oświadczenia Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w 
sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski podziękował radnym zaangażowanym w pomoc 

mieszkańcom Ukrainy.   

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” przyjęła 

oświadczenie w sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim. 

 

Do pkt. 7 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r.  

Radny Bartosz Zaborowicz w imieniu mieszkańców podziękował za zaplanowanie środków na 

dokończenie i poprawę infrastruktury drogowej na tzw. osiedlu królów. Wyraził nadzieję, iż uda się 

jeszcze wygospodarować pieniądze na wykonanie oświetlenia na tym terenie.    

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLV/350/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLV/351/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 



4 
 

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz 

zmianę umowy tej spółki. 

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski poinformował, że subwencja Ministra Finansów, która została przekazana gminie z 

przeznaczeniem na wsparcie zadań inwestycyjnych w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w wodę, 

została skierowana poprzez tę uchwałę na dwie bardzo istotne inwestycje. Chodzi o dokończenie 

zadania polegającego na modernizacji SUW Gubińska oraz wykonanie budowy sieci wodociągowej z 

Radnicy do Szklarki Radnickiej. Wyeliminowany zostanie SUW w Szklarce Radnickiej. W iąże się to 

również z koniecznością modernizacji SUW w Gostchorzu. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLV/352/22 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo – Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim 

oraz zmianę umowy tej spółki. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2022-2025. 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że uważa za słuszne połączenie w programie profilaktyki 

wszystkich zjawisk związanych z uzależnieniami. Wyraziła nadzieję, że po każdym roku będzie 

możliwość omówienia sprawozdania z wydatków oraz podsumowania uzyskanych efektów 

oddziaływań wychowawczych, zapobiegawczych czy edukacyjnych, w celu wprowadzenia do 

programu ewentualnych zmian.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLV/353/22 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krosno Odrzańskie na lata 2022-

2025. 

 

Do pkt. 8 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał o konkurs „Nasz zabytek”, do którego został zgłoszony Zamek 

Piastowski.  

Burmistrz Marek Cebula poinformował, że konkurs „Nasz zabytek" został ogłoszony przez Fundację 

Most the most w 3 województwach: lubuskim, świętokrzyskim i warmińsko-mazurskim. Konkurs jest 

podzielony na 2 części. Pierwsza polega na wyborze jednego zabytku w województwie. Druga część 

to wybór pomysłów na nową funkcję społeczną zwycięskiego zabytku. Po ogłoszeniu wygranej i 

podpisaniu umów z właścicielami Fundacja przyzna dofinansowanie na rewaloryzację zabytku i 

dostosowanie go do wybranych w konkursie funkcji. Wysokość dotacji może sięgnąć do miliona 

złotych dla każdego zwycięskiego obiektu. Do 16 kwietnia, aby przystąpić do kolejnego etapu, należy 

wypełnić komplet otrzymanych dokumentów. Dodał, że na prace na Zamku Piastowskim są przyznane 

środki przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, z Regionalnego Programu Operacyjnego. Po 

katastrofie budowlanej polegającej na zawaleniu się jednej ściany będziemy ubiegać się o środki z 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa. Ponadto napisaliśmy wniosek do Polskiego Ładu. Nie wiadomo, 

czy uda się jeszcze pozyskać pieniądze w konkursie. Wszelkie informacje dostępne są na stronie 

internetowej www.mostthemost.pl/nasz-zabytek. Nie mamy informacji, czy udało się przejść do 

drugiego etapu. 
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Radna Kazimiera Potocka zaprosiła na wystawę zatytułowaną „Malować każdy może", która 

zostanie otwarta 1 kwietnia br. na Zamku Piastowskim. Zaprezentują się panie z Krośnieńskiego 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku.    

Zapytała, czy mieszkańcy powinni składać deklaracje dotyczące źródeł ciepła indywidualnie, czy też 

ma to zrobić zarządca wspólnoty mieszkaniowej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzat 

Kirchhoff odpowiedziała, że ustawa nie określa czy deklaracje złożą indywidualnie mieszkańcy czy 

zrobi to za nich zarządca wspólnoty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych. 1 kwietnia br. w Urzędzie Miasta odbędzie się szkolenie w tym zakresie. Zachęcił do 

uczestnictwa.  

Radny Jarosław Lipiński przypomniał o meczu piłki nożnej Polska-Szwecja.  

 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 10.05 zamknął obrady  

XLV sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


